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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem teszi a kormány Magyarországon TB- 
támogatottá az orvosi kannabiszt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Mára már  több kutatás  bizonyítja,  hogy a kannabisz  és  hatóanyagai,  illetve az ezekből  készült
termékek,  számos  betegség  kezelésében  hatékonyak.  A kutatásokból  kiderül,  hogy  jelentősen
enyhíti  például a  rákbetegségben  szenvedők  kemoterápiás  eljárások  során  jelentkező  tüneteit,
megkönnyítve ezzel a betegek életét. Több tanulmány arról is beszámol, hogy az epilepsziás és a
Sclerosis Multiplex betegségekben szenvedők állapotában is komoly, pozitív változások álltak be.
 
2021-ben az Európai Bizottság kötelezettségszegési eljárást indított a magyar kormány ellen. Ennek
indoka az volt, hogy a magyar kormány nem tudott megfelelő magyarázatot adni, hogy miért nem
teljesítette a tanácsi határozatból eredő kötelezettségeit.
 
Tisztelettel kérem, hogy válaszoljon az alábbi kérdésekre:
 
1. Miért nem teszi a kormány Magyarországon TB- támogatottá orvosi kannabiszt?

2. Mikor kívánják a jogi akadályokat elgördíteni végre a kannabisz orvosi felhasználása elől?

                                             

 

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.



Tisztelettel:

Ungár Péter (LMP)

Budapest, 2023. 03. 01.
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